
Gorjanc Prelević: ''Svjedoci se ne mogu ignorisati'' 

 

Izvršna direktorica Akcije za ljudska prava i članica REKOM-a Tea Gorjanc Prelević 

kaže da nikada od žrtava deportacije nije čula da sumnjaju u Slobodana Pejovića, ali 

dodaje da se svjedočenja u filmu Radončića ne smiju ignorisati. 

 

"Film je svakako pokazao nova svjedočenja o okolnostima deportacije koja su 

vjerodostojna i ne se mogu ignorisati. Međutim, radeći četiri godine na zastupanju tog 

zločina ja stvarno nikada nisam čula da neko sumnja u Pejovića i njegovu izjavu o 

spašavanju trojice izbjeglica. Tačno je i da nikada nismo saznali ko su ljudi koje je on 

navodno spasio i koje je izgleda sada Radončić pronašao, a koje ozbiljno dovode u 

pitanje vjerodostojnost njegovih tvrdnji." 

 

Napadi na Pejovića ipak se ne mogu negirati, kaze Gorjanc – Prelević. Napominje da se 

NVO Akcija za ljudska prava i ranije se zalagala da se otkriju nalogodavci napada. 

 

"On je desetak puta napadnut, a Policija ni Tužilaštvo nikada nijesu saopštili ko stoji iza 

tih napada niti zašto je on napadnut. Jedino što su uradili jeste da su oklijevali da mu 

obezbjede zaštitu što je apsolutno nelogično u državi čijem je Tužilaštvu on svjedok." 

 

Gorjanc-Prelevic sada očekuje reagovanje Slobodana Pejovića dodajući da će sprona 

priča sigurno imati nastavak. 

 

Bojana Komnenić 


